

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: BANK AL ETIHAD Date: 25-04-2024 12:37:04 PM Subject: Elect a new Chairman and vice Chairman</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بنك الإتحاد التاريخ: 25-04-2024 12:37:04 PM الموضوع: تعيين رئيس مجلس اداره ونائب رئيس مجلس اداره</p>
<p>The Chairman of Bank al Etihad's Board of Directors, Isam Salfiti, announced his resignation from his position ahead of the bank's general assembly meeting held on Thursday, April 25, 2024. The Bank al Etihad's general assembly elected a new board of directors for the coming four years, and the new board appointed Basem Salfiti as its chairman, with Jabra Ghandour as vice chairman. The board decided to confer upon Isam Salfiti the honorary title of Founding Chairman, in recognition of his efforts over the past 36 years.</p>	<p>أعلن رئيس مجلس إدارة بنك الإتحاد، عصام سلفيتي، استقالته من منصبه قبيل اجتماع الهيئة العامة للبنك الذي تم عقده يوم الخميس 25/4/2024. وقامت الهيئة العامة لبنك الإتحاد بانتخاب مجلس إدارة جديد للأربع سنوات القادمة، كما وعين مجلس الإدارة الجديد باسم عصام سلفيتي رئيساً له، وجبرا غندور نائباً للرئيس. وقرر مجلس الإدارة منح عصام سلفيتي لقب الرئيس المؤسس الفخري، وذلك تقديراً لجهوده على مدى الـ 36 عاماً الماضية.</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: sora alayoub</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: sora alayoub</p>